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Z Á P I S  č. 3/2023 
 

z jednání Komise místní části Mladcová  
konaného dne 21. 6. 2023 v 17:30 hod. v budově hasič. zbrojnice 

 
 
Přítomni: p. Baklíková, p. Dlabač, p. Kattauer, p. Kopečková, p. Machač, p. Pospíšil, 

 p. Struška, p. Strušková (tajemnice KMČ) 
 
Omluveni: p. Belhová, p. Gabriel, p. Krobathová, p. O. Struška  
                  Ing. Jaroš (jm. čl. ZMZ) 
 
Hosté: MUDr. Konečný (jm. čl. ZMZ)  
 

 

Program: 
 

1. Úvod  
2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
3. Různé 

4. Závěr 
 
 

1. Úvod 
 
Přivítání členů komise a hostů. 
 
Byla přítomna nadpoloviční většina členů komise, komise byla usnášeníschopná.  
 
Pan předseda na úvod vysvětlil členům komise přidělování finančních prostředků na další 
rok, o kterých se dozvěděl na schůzce předsedů s panem primátorem.  
 
 

2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
 

 Z důvodu stanovení rekonstrukce MK, ul. Stráně – II. etapy jako prioritní akce MČ, 
bude žádat KMČ Odbor dopravy, Odbor majetkové správy a Odbor stavebních a 
dopravních řízení o vyjádření k možnostem dalšího postupu u této akce. Výpověď 
k užívání pozemku byla schválena RMZ. Komise byla seznámena s jednáním, 
které proběhlo u majitelů oplocení. Další jednání proběhnou na OD.  
 

 Členka komise paní Kopečková si přeje vybudovat vodovodního řadu do lokality 
Zbožensko. Byla vypracována studie, realizace je příliš nákladná. Paní 
Kopečková vypracovala zprávu pro pana primátora.  
 

 Parkoviště U Hřiště - hotová PD, bude zažádáno o SP, čeká se na přeložky ED. G. 
Předpokládaná realizace v roce 2024. 
 

 Vybudování chodníku na ul. Kalinová. Komise rozhodla o šířce chodníku 1,2m. 
Připravuje se PD. Realizace v příštím roce. 
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 Vybudování průchozího chodníku na ul. Čtvrt. Frant. Bartoše - občané zpevnili 
okraje a TS navezly štěrk. 
 

 Oprava havarijního stavu povrchu hřiště - realizace proběhne v září, po akci 
Mladcovská Hoblovačka. 

 

 Rozbitý kanál a chodník na ul. Návesní z důvodu rekonstrukce domu č. p. 665. 
Občanka bude písemně vyrozuměna o sjednání nápravy. Proběhla náprava rozbitého 
kanálu, chodník se opravovat nebude, protože se na něm bude kopat plynová 
přípojka. Bude opraveno po dokončení prací. Práce byly dokončeny, ale chodník 
je stále rozbity, hlášeno p. Sombergovi k řešení. 

 

 P. Struškovou navštívil občan MČ ohledně priority č. 2/2022. Předpokládaná 
realizace úpravy odvodnění v roce 2024. 

 

 

3. Různé 
 

Z jednání komise vzešlo několik úkolů a závěrů – shrnutí v násl. odrážkách: 
 

 Komise žádá Odbor dopravy dořešit majetkové vztahy komunikace Úlehla, parcela 
1559/3 k. ú. Zlín. 

 

 Propadlá krajnice na ul. Návesní - řešilo se s ŘSZK, následně VaK a vypadá to, že 
chyba je na vodovodní přípojce majitelky pozemku. P. Strušková majitelku 
vyrozuměla a nechá si udělat monitoring. 
 

 Oprava havarijního stavu opěrné zítky Návesní – Stráně - byl zde problém s 
vodovodem, příští rok se předpokládá zpracování PD a následné řešení.  
 

 Stížnost člena komise na sečení trávy - nepoužili fukary a měli zašpiněné všechny 
auta v ulici U Hřiště. P. Strušková informuje p. Divokého. 
 

 Oprava dětského hřiště z důvodu nevyhovujících bezpečnostních podmínek - hřiště 
bude dokončeno během 14 dní. 

 
 

4. Závěr 

 
Příští jednání KMČ proběhne ve středu 20. 9. 2023 v 17:30 hod. v budově hasičské 
zbrojnice. 
 
Zapsala: K. Strušková, tajemnice KMČ Mladcová 
Ověřil: J. Struška, předseda KMČ Mladcová  
 
 
Ve Zlíně, dne 3. 7. 2023 

 
 

 


